
Dagsorden  

Bestyrelsesmøde d. 19. september 

1. Velkommen 

a. Deltagende til mødet. 

 

2. Siden sidst  

a. Digitale målere 

b. Status på kildeplads 

c. Status ekstern kontorhjælp og overførsel af data 

d. Låsesystem 

 

3. Gennemgang af økonomien 

a. Status forbrug ift. budget   

b. Økonomi på ledningsrenoveringen 

 

4. Status på projektet med renovering af vandledningsnettet 

a. Status på Gundsø Entreprenør Forretning 

b. Plan for ledningsrenovering ved SHT 

c. Tvillum 

 

5. Roskilde Kommune 

a. Brandhaner 

 

6. IT 

a. Ny hjemmeside? 

 

7. Kommunikation og information 

a. Hvordan håndteres det? 

o Facebook 

o Mails 

 

8. Eventuelt 

 

9. Dato for næste møde 

 

 



Referat 
1. Velkommen 

a. Til mødet deltager alle fem bestyrelsesmedlemmer: Ronnie Borregaard, Torben Olsen, Dennis Sillemand, 

Allan Schønebeck & Kim Borup. 

 

2. Siden sidst 

a. Vi fået flere henvendelser, og vi har måttet konkludere, at oplevelsen for 10% ikke har levet op til det 

forventede. Det er selvfølgelig ikke tilfredsstillende og en dialog, som vi som kunde har taget med Vejrhøj. 

Vi er samtidig kommet i besiddelse af mange afsendte mails til jer brugere, som også har skrevet på mail og 

facebook, at der ingen respons kom, efter vi gik Vejrhøj på klingen.  

Så vil I alle sammen ikke gøre os den tjeneste også lige at tjekke op løbende i jeres uønskede mail/spam 

filter, når I føler, I afventer mail fra ham. 

Oplever I utilsigtede udfordringer eller hvor jeres aftale med Vejrhøj ikke overholdes, vil vi bede jer rette 

henvendelse til vores tilsynsførende, Torben, på: 41 31 40 58, så løser vi de udfordringer, der måtte være. 

Indtil videre har vi skiftet 600 målere ud af de 1088 i byen, så planen holder i forhold til vores plan med at 

være færdige med implementeringen inden jul. 

Nederst i dette dokument fremgår der en brugsanvisning til de nye digitale målere.  

Når alle vores målere er implementeret, vil der blive sat gang i den digitale app-baserede løsning, hvor I kan 

se og følge jeres forbrug løbende. 

 

b. Der er endnu intet nyt, da vores miljøgodkendelse er trukket ud. Vi krydser fingre for at høre mere 

snarest. 

 

c. Mandag d. 9. september blev alt vores data overført fra vores nuværende system til Vandværkernes EDB-

service, som kommer til at varetage vores forbrugsadministration. Hvis alt kommer til at forløbe som 

planlagt, forventer vi, at vi overgår til dem senest primo oktober.  

Dette vil I modtage nærmere information omkring.  

 

d. Vi afventer tilbud fra en leverandør, hvor vi, efter et godt møde d. 18/9 med en mulig udbyder, har en 

rigtig god fornemmelse af, hvad der skal gøres og hvilken retning vi skal i. Der vil til næstkommende møde 

komme nærmere information, men det glæder os, at vi rykker et skridt tættere på et mere sikkert 

vandværk. 

 

3. Gennemgang af økonomien 

a. Vi har observeret efter gennemgang af takstbladet for 2023 & 2024, at kubikmeterprisen på vandet 

desværre ikke er blevet reguleret tilsvarende i vores forbrugsafregningssystem. Vi har haft 

kubikmeterprisen fra takstbladet 2022 stående i systemet. Det vil blive reguleret ved årsafregningen. 

 

b. Der er samlet 1279 forbrugere på vandværket, hvilket betyder, at vi i 2024 & 2025 har 5,116 mil. kr. pr. 



år til ledningsrenoveringen i indeværende år. Budgettet holder, selv med valget af ny leverandør. 

 

4. Status på projektet med renoveringen af vandledningsnettet 

a.  Vi arbejder fortsat på at få afsluttet tingene med Gundsø Entreprenør Forretning.  

b. Ledningsarbejdet er påbegyndt i indeværende uge ned langs Sognevej, hvorfor I vil opleve, at der er 

aktivitet. Hullerne vil blive lukket løbende, men det må forventes, at arbejdet på Sognevej vil tage to 

måneder. Derfor må I meget gerne være opmærksomme og tænke over hastigheden med de arbejdende 

folk langs vejen.  

Vi vil, når projektet skrider frem, informerer yderligere.  

Oplever I noget, som I ikke forstår eller som I oplever som værende en udfordring ved ledningsarbejdet, må 

I meget gerne kontakte vores tilsynsførende, Torben, på: 41 31 40 58. 

SHT har styr på alle grave- og vejtilladelser, men de mangler lige nu den sidste godkendelse til at stille 

containere til opmagasinering af jorden, de graver op. Dette for at sikre, at det ikke flyder eller der er store 

bunker på vejene. 

c. Vi er i gang med at få overført vores kortmateriale fra Rambøll til Tvillum. Det gør, at kvaliteten bliver 

bedre, og at vores leverandører kan tegne direkte på kortet. Dette sikrer samtidig, at det bliver mere 

professionelt, og det ikke er os, der skal varetage så vigtig en opgave, som det er ift. vandledningernes 

placering/koordinater rundt omkring i byen. 

 

5. Roskilde Kommune 

a. Vi har haft en dialog gentagne gange med kommunen omkring skylningen af brandhaner. Der skete intet, 

men vi foretog en akkrediteret vandprøve, der viste, at KIM-tallet var urimelig højt fra hovedledningen til 

brandhanen. Derfor har vi taget fat i nogle relevante personer i byrådet, som endelig har gjort, at de er 

vågnet op, da ansvaret påhviler kommunen. 

Kommunen er i gang med en proces, der skal sikrer, at det bliver gjort to gange årligt, så vi kan blive ved 

med at have rent vand i byen. 

 

6. IT 

a. Vi har brug for hjælp ift. at lavet en ny hjemmeside.  

Har du tid, mulighed og lyst til at give en hjælpende hånd, må du/I meget gerne skrive til Kim@pfy.dk, der 

er bestyrelsesmedlem og har tænkt på mulige løsninger til en ny side. 

 

7. Kommunikation og information 

a.  

Facebook: Alt kommunikation fra vandværket foretages fra vores fælles profil Gundsømagle Vandværk. Der 

vil blive informeret om akutte situationer, og vi modtager også gerne både ris & ros. Vi vil ved tekniske 

spørgsmål og udfordringer henvise til vores tilsynsførendes mail eller tlf. i opslag, som vi besvarer. 

Vi har på det seneste oplevet, at der har været en knap så god tone på facebook.  

mailto:Kim@pfy.dk


Her vil vi gerne appellere til, at alle lige tænker sig om og kommunikere med eller kontakter vandværket 

forud for, hvor ens problematik forklares, inden man vælger at oprette et surt opslag. 

 

Mail: Ved akutte situationer, udfordringer eller ved driftstekniske spørgsmål skal alt henvendelse ske til 

vand@gundsoevand.dk eller på telefon til vores tilsynsførende, Torben, på: 41 31 40 58. 

 

8. Eventuelt 

a. Formandens mail fremgår på nuværende tidspunkt ikke på hjemmesiden. Den vil blive tilføjet snarest 

muligt. 

b. Der mangler stadig et betalingskort, som kan bruges til udlæg. Det skal vi lige sikre os, vi får bestilt. 

 

9. Dato for næste møde 

a. Mandag d. 28. oktober 

mailto:vand@gundsoevand.dk


 


